

香港特別行政區政府  
Government of the Hong Kong Special Administrative Region  
架空纜車(安全)條例 第 211 章 第 16 條  
Aerial Ropeways (Safety) Ordinance Chapter 211 Section 16  
申請批准架空纜車開始營運  
Application for Approval of Commencement of Operation of an Aerial Ropeway

<b>第一部分 Part I 架空纜車擁有人資料 Particulars of the Aerial Ropeway Owner</b>			
姓名 Name	英文 English	中文 Chinese	
所屬公司 Company			
工作地點地址 Correspondence Address			
電郵地址 Email Address		聯絡電話號碼 Contact Mobile Telephone No.	
<b>第二部分 纜車系統日常運作及保養的基本資料 Part II Basic Information on the Daily Operation and Maintenance of the Aerial Ropeway</b>			
安裝地點 Installation location			
每天營運時間 Daily Operation Time		保養承辦商 Maintenance Contractor	
操作人員數目 No. of Operational Personnel	(合資格的人) (Competent Person)	(控制員) (Controller)	(操作員) (Operator)
<b>第三部分 Part III 申請所需文件 Documents for Application</b> (以下文件請以電子複本提交 Please submit below documents separately in electronic copies)			
操作及保養手冊 Operation and Maintenance Manuals		保養明細表 Maintenance Schedules	
由獨立檢測員簽發的檢驗報告 Examination Report certified by Independent Surveyor		應急及救援計劃 Contingency and Rescue Plan	
<b>第四部分 Part IV 聲明 Declaration</b>			
<p>本人現確認上述架空纜車系統已按照署長於_____年_____月_____日批准的圖則、設計、規格、計算資料、安裝方法及安裝程序完成安裝，並遵照 &lt;&lt;架空纜車(安全)條例&gt;&gt;(第 211 章) 第 16 條的規定，為上述架空纜車申請開始營運的許可。</p> <p>In accordance with section 16 of the Aerial Ropeways (Safety) Ordinance, Chapter 211, I hereby confirm that the aerial ropeway system has been installed according to the plans, designs, specifications, calculations, the method and programme of installation approved by the Director on _____(Day) _____(Month) _____(Year) and apply for the approval of commencement of operation of the above-mentioned aerial ropeway.</p>			
<p>申請人簽名 Applicant's Signature: _____</p>			
<p>所屬公司蓋印 Company Chop: _____</p>		<p>日期 Date: _____</p>	

備註 Remarks:

1. 根據「個人資料(私隱)條例規定」，閣下所提供的資料只用作申請批准架空纜車開始營運之用。  
To comply with the stipulations in the Hong Kong Personal Data (Privacy) Ordinance, the personal data provided will be used for the application for approval of commencement of operation of an aerial ropeway only.
2. 任何人士試圖向任何政府人員提供利益（按照香港法例第 201 章《防止賄賂條例》中對利益的定義），以影響本申請的結果，即構成《防止賄賂條例》下的罪行，並導致有關申請無效，而機電工程署會把個案向廉政公署報告。如任何政府人員或其代理人就本申請向你索取利益，你應向廉政公署舉報（電話號碼： 2526 6366 ）。  
Any attempt to offer advantage [as defined in the Prevention of Bribery Ordinance ("POBO") (Chapter 201 of the Laws of Hong Kong)] to any Government officer with a view to influencing the outcome of this application constitutes an offence under the POBO and renders the application invalid. The case will be reported to the Independent Commission Against Corruption. You should report to the ICAC (Telephone No.: 2526 6366) if any government officer or their agent solicits an advantage from you in relation to this application.